
 
KOMISJA REWIZYJNA RADY MIASTA KUTNO: 

 
- Zaopiniowanie projektu budżetu Miasta Kutno na 2024 rok 
 
Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały - 3 ”za”, 2 „wstrz.sie” wraz  
z wnioskami: 
 
1)W dziale 900 Gospodarka Komunalna i Ochrona Środowiska, rozdz. 90015 oświetlenie 
ulic, placów i dróg uwzględnić wykonanie oświetlenia ulicznego przy ul. Sokolej. 
Finansowanie: z wolnych środków wynikających z zamknięcia rachunków bankowych 
ponad kwoty ujęte w projekcie budżetu. 
- powyższy wniosek komisja przyjęła jednogłośnie – 5 głosów „za” 
 
2)W dziale 900 Gospodarka Komunalna i Ochrona Środowiska, rozdz. 90015 oświetlenie 
ulic, placów i dróg uwzględnić wykonanie oświetlenia ulicznego przy ul. Leonida Teligi, od 
Różanego Centrum Medycznego do ul. Tarnowskiego.  
Finansowanie: z wolnych środków wynikających z zamknięcia rachunków bankowych 
ponad kwoty ujęte w projekcie budżetu. 
- powyższy wniosek komisja przyjęła – 4 głosy „za”, 1 głos „przeciw” 
 
 
3)W ramach wieloletnich programów inwestycyjnych w zakresie budowy  
i modernizacji dróg w kolejnych latach, uwzględnić budowę ulic wraz z chodnikiem  
i kanalizacją deszczową: Bajkowej, Janiny Porazińskiej i Stanisława Jachowicza. 
- powyższy wniosek komisja przyjęła jednogłośnie – 5 głosów „za” 
 
4)W dziale 900 Gospodarka Komunalna i Ochrona Środowiska, rozdz. 90015 oświetlenie 
ulic, placów i dróg uwzględnić wykonanie oświetlenia ulicznego przy ulicach Bajkowej, 
Janiny Porazińskiej i Stanisława Jachowicza. 
Finansowanie: z wolnych środków wynikających z zamknięcia rachunków bankowych 
ponad kwoty ujęte w projekcie budżetu. 
- powyższy wniosek komisja przyjęła jednogłośnie – 5 głosów „za” 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 



KOMISJA ROZWOJU MIASTA I GOSPODARKI GRUNTAMI RADY MIASTA KUTNO: 
 

 
-Zaopiniowanie projektu budżetu Miasta Kutno na 2024 rok: 
 
Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały - 5 ”za”, 2 „wstrz.sie” wraz  
z wnioskami: 
 
1)Komisja wnioskuje o uwzględnienie  w Dziale 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona 
przeciwpożarowa-  dofinansowanie kwotą 100.000 zł. Zakupu radiowozu dla Komendy 
Powiatowej Policji w Kutnie.  
-powyższy wniosek Komisja przyjęła jednogłośnie – 7 „za”. 
 
2)Komisja wnioskuje o uwzględnienie  w Dziale 600 Transport i łączność rozdz.60016– 
drogi publiczne gminne- przeznaczenia kwoty 50.000 zł na dostosowanie przejść dla 
pieszych do potrzeb osób o ograniczonej możliwości poruszania się (m.in. ul. Jana Pawła II, 
Al. ZHP, Warszawskie Przedmieście) 
-powyższy wniosek Komisja przyjęła – 3 „za”, 2 „przeciw”, 2 „wstrz.się”. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



KOMISJA POMOCY SPOŁECZNEJ, ZDROWIA, PORZĄDKU PUBLICZNEGO 
I BEZPIECZEŃSTWA RADY MIASTA KUTNO: 

 
-Zaopiniowanie projektu budżetu Miasta Kutno na 2024 rok: 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały - 8 „za”, 2 „wstrz.” wraz 
z wnioskami: 
 
1)W dziale 600 Transport i łączność, rozdz. 60016 Drogi publiczne gminne uwzględnić 
budowę drogi ul. Armii Krajowej wraz z chodnikiem po prawej stronie. 
- powyższy wniosek komisja przyjęła jednogłośnie – 10 głosów „za” 
 
2) W dziale 600 Transport i łączność, rozdz. 60016 Drogi publiczne gminne uwzględnić 
budowę chodnika na ul. Bukowej. 
- powyższy wniosek komisja przyjęła jednogłośnie – 10 głosów „za” 
 
3) W dziale 600 Transport i łączność, rozdz. 60016 Drogi publiczne gminne uwzględnić 
remont nawierzchni ul. Przemysłowej. 
- powyższy wniosek komisja przyjęła – 9 głosów „za”, 1 głos „przeciw”. 
 
4) W dziale 600 Transport i łączność, rozdz. 60016 Drogi publiczne gminne uwzględnić 
kolejny etap ul. Paderewskiego. 
- powyższy wniosek komisja przyjęła – 6 głosów „za”, 4 głosy „przeciw”. 
 
5) W dziale 600 Transport i łączność, rozdz. 60016 Drogi publiczne gminne uwzględnić 
remont drogi św. Stanisława. 
- powyższy wniosek komisja przyjęła – 8 głosów „za”, 2 głosy „przeciw”. 
 
6) W dziale 600 Transport i łączność, rozdz. 60016 Drogi publiczne gminne uwzględnić 
budowę chodnika oraz ścieżki pieszo-rowerowej w ul. Barcewicza. 
- powyższy wniosek komisja przyjęła – 6 głosów „za”, 2 głosy „przeciw”, 2 głosy 
„wstrz.”. 
 
7) W dziale 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, rozdz. 90095 pozostała 
działalność przeznaczyć kwotę 15.000 zł na zakup 2 hamaków na skwer przy ul. 
Granicznej. 
- powyższy wniosek komisja przyjęła – 5 głosów „za”, 3 głosy „przeciw”, 2 głosy 
„wstrz.”. 
 
8) W dziale 851 Ochrona zdrowia zwiększyć środki do kwoty 85.000 zł na funkcjonowanie 
Banku Żywności w Kutnie. 
- powyższy wniosek komisja przyjęła – 4 głosy „za”, 6 głosów „wstrz.”. 
 
9) W dziale 600 Transport i łączność, rozdz. 60016 Drogi publiczne gminne uwzględnić 
budowę chodnika po stronie południowej w ul. Sowińskiego na odcinku od Kościuszki do 
Lelewela. 
- powyższy wniosek komisja przyjęła – 9 głosów „za”, 1 głos „wstrz.”. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



KOMISJA EDUKACJI, KULTURY, SPORTU I PROMOCJI RADY MIASTA KUTNO: 
 
 
-Zaopiniowanie projektu budżetu Miasta Kutno na 2024 rok: 
 
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały- 5 „za” wraz z 
wnioskami: 

 
 
1) W Dziale 600 Transport i łączność rozdz.60016– drogi publiczne gminne- montaż 
radarowego wyświetlacza prędkości przy ul.Skłodowskiej na wysokości cmentarza 
miejskiego.  
- powyższy wniosek komisja przyjęła – 3 „za”, 2 „wstrz.się” 
 
2) W Dziale 600 Transport i łączność rozdz.60016– drogi publiczne gminne zabezpieczyć 
środki finansowe na dalszą regulację studzienek kanalizacyjnych w ciągach ulic miejskich.  
- powyższy wniosek komisja przyjęła jednogłośnie – 5 „za” 
 
3) W ramach wieloletnich programów inwestycyjnych w roku 2025  uwzględnić 
budowę boiska typu Orlik przy ul. Matejki  
- powyższy wniosek komisja przyjęła jednogłośnie – 5 „za” 
 
4) W ramach wieloletnich programów inwestycyjnych w roku 2025  uwzględnić 
remont dróg ul. Chełmońskiego, Malczewskiego oraz Piechowskiego poprzez zrobienie 
nakładki asfaltowej bądź nawierzchni z kostki  
- powyższy wniosek komisja przyjęła jednogłośnie – 5 głosów „za” 
 
5) W ramach wieloletnich programów inwestycyjnych w roku 2025  uwzględnić 
remont ul. 3-go Maja -od skrzyżowania ul. Sienkiewicza do ul.1-go Maja poprzez wykonanie 
nowej warstwy wyrównawczej oraz ułożenia nowej nakładki asfaltowej  
- powyższy wniosek komisja przyjęła – 4 głosów „za”, 1 „wstrz.się” 
 
6) W ramach wieloletnich programów inwestycyjnych w roku 2025  uwzględnić 
remont ul. St.Staszica -od skrzyżowania ul. Kościuszki do ul.Lelewela  poprzez wykonanie 
nowej warstwy wyrównawczej oraz ułożenia nowej nakładki asfaltowej  
- powyższy wniosek komisja przyjęła – 2 głosów „za”, 3 „wstrz.się” 
 
7) W ramach wieloletnich programów inwestycyjnych w roku 2025  uwzględnić 
budowę ul.Leśmiana  
- powyższy wniosek komisja przyjęła jednogłośnie – 5 głosów „za” 
 
 
 

 


